

Tuesday, 20 December 2022

الثلاثاء، 20 ديسمبر 2022

Mr. Hamed Ahmad Ali,
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates

السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي،
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Notification from Oman Insurance Company P.S.C ("OIC").

الموضوع: إفصاح من شركة عُمان للتأمين ش.م.ع. ("شركة عُمان للتأمين")

OIC, a leading insurer in the UAE and GCC, has signed a share purchase agreement to acquire a majority stake (in excess of 93%) in Arabian Scandinavian Insurance Company (P.S.C) – Takaful – Ascana Insurance (ASCANA) from the key shareholders at ASCANA who represent the above stake.

نكتب لكم لنحيطكم علماً بأن شركة عُمان للتأمين وهي إحدى الشركات الرائدة في التأمين في الإمارات العربية المتحدة ودول مجلس التعاون الخليجي، قد وقعت إتفاقية شراء ما يقارب 93% من أسهم الشركة العربية الإسكندنافية للتأمين (ش.م.ع) – تكافل – أسكانا للتأمين ("شركة أسكانا") من عدد من كبار مساهمي شركة أسكانا الذين يمثلون النسبة المذكورة أعلاه.

The execution of the transaction remains subject to regulatory approvals including approvals from the Securities and Commodities Authority, the UAE Central Bank and the Dubai Financial Market.

إن تنفيذ الصفقة مشروط بالحصول على الموافقات اللازمة من هيئة الأوراق المالية والسلع ومصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي.

OIC confirms that it will comply with all its obligations under the laws of the United Arab Emirates including laws issued by the Securities and Commodities Authority and the Dubai Financial Market. OIC also confirms that it will only execute the transaction once it obtained the required regulatory approvals. In addition, OIC confirms that, post executing the transaction, it will submit a tender offer to the remaining shareholders of ASCANA to grant them the option to sell their shares to OIC or to remain as a shareholder in ASCANA in accordance with the merger and acquisition rules issued by the Securities and Commodities Authority (OIC will take into account any exemptions that may be granted by SCA when submitting the tender offer).

تؤكد شركة عُمان للتأمين على إلتزامها بالقوانين والأنظمة المعمول بها في دولة الإمارات العربية المتحدة بما فيها الأنظمة الصادرة عن هيئة الأوراق المالية والسلع وسوق دبي المالي، وعلى عدم تنفيذ الصفقة قبل الحصول على الموافقات اللازمة من الجهات التنظيمية لتنفيذ هذه الصفقة، وكذلك إلتزامها بعد التنفيذ بتقديم عرض لباقي مساهمي شركة أسكانا بما يتيح لكل مساهم بيع أسهمه لشركة عمان للتأمين أو الاستمرار كمساهم في الشركة ورفض البيع وذلك وفقاً لقواعد الاندماج والاستحواذ الصادرة عن هيئة الأوراق المالية والسلع (أخذاً في الاعتبار أي استثناءات قد تمنحها الهيئة لشركة عمان للتأمين بهذا الخصوص).

Many thanks and regards,

مع فائق الاحترام والتقدير،،،

Anwar El Khatib
General Counsel

أنور الخطيب

المستشار العام

Cc:
Mrs. Maryam Butti Al Suwaidi
Deputy CEO, Licensing, Supervision, Enforcement
Affairs
Securities and Commodities Authority
Abu Dhabi - UAE



نسخة منه إلى:
السيدة/ مريم بطي السويدي
نائب الرئيس التنفيذي لشؤون الترخيص والرقابة
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبو ظبي - الإمارات العربية المتحدة